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Pan 
Andrzej Pałka 
Radny Rady Miasta 
Ostrowca Świętokrzyskiego 
 

 

W odpowiedzi na interpelację Pana Radnego w sprawie 

zamontowania kamery na obiekcie sportowym „Orlik 2012” przy ul. F. 

Chopina 35 – informuję, że z uwagi na ograniczone możliwości techniczne 

zainstalowanych już urządzeń (m. in. serwerów, macierzy dyskowych) 

znajdujących się w centrum monitoringu przy ulicy Świętokrzyskiej 22, 

będących w użytkowaniu Straży Miejskiej w Ostrowcu Świętokrzyskim, w 

chwili obecnej nie jest planowana rozbudowa monitoringu miejskiego o 

kolejne punkty kamerowe.  

Jednakże z uwagi na potrzeby zgłaszane przez Państwa Radnych oraz 

wielu mieszkańców miasta, zostaną przeanalizowane możliwości 

efektywniejszego wykorzystania istniejącego systemu monitoringu lub jego 

dalszego rozwijania, ze wszystkimi konsekwencjami dotyczącymi wzrostu 

kosztów jego rozbudowy, obsługi i utrzymania. 

Ponadto w załączeniu przekazuję odpowiedź Dyrektora Miejskiego 

Ośrodka Sportu i Rekreacji w Ostrowcu Świętokrzyskim.  

 

 

Z upoważnienia Prezydenta Miasta 
Wiceprezydent Miasta 
Krzysztof Kowalski 
 




